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Hei, jeg driver en liten gård som ligger til sjøen i Stavanger Kommune. 
Det er ikke turistene som ødelegger for kystfiskerne. Det er de store lakseoppdrettene som ligger år 
etter år og forurenser fjorden og gjør det at fjordfisket forsvinner. 
For meg er det en gåte at det fortsatt etter mange år med restriktiv spredning av husdyrgjødsel for 
bøndene, og ingen restriksjoner på hvor mye oppdrettsanlegg kan forurense.  
De burde vert på land, først da kan en ha kontroll med sykdom og gjødsel. 
Start nå før alt er ødelagt. Og ikke ødelegg for turistnæringen som er bærekraftig. 
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